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INTRODUCCIÓ 

 

Aquesta sessió es realitza en el marc del procés participatiu per a l’elaboració del nou 

Reglament de Participació de la ciutat. L’obejctiu d’aquest procés participatiu se centra en 

debatre i recollir propostes que contribueixin al desenvolupament d’un nou Reglament de 

participació per aprofundir en el model de participació del municipi. 

Es preveuen diverses sessions a través de les quals es pretén informar i recollir propostes sobre 

la millora del model participatiu de L’Hospitalet. Concretament, les sessions que contempla el 

procés participatiu són les següents: 

SESSIÓ 

Sessió amb Coordinadors/es de Districte 

Sessió amb Grups Municipals del Ple 

Sessions focals amb Grups de Treball (Consells de Districte): 
• Membres dels Consells de Districte II, IV, V 
• Membres dels Consells de Districte I, III, VI 

Sessions de treball amb Taules Sectorials i Consell de Ciutat: 
• Associacionisme i Registre d'Entitats 
• Taules Sectorials 

Sessió informativa al Consell de Ciutat 

Sessions d’aprofundiment als plenaris dels Consells de Districte 
 

Així mateix, el procés participatiu també contempla un qüestionari obert a la ciutadania, amb 

l’objectiu d’ampliar i diversificar les eines de recollida de propostes.  

 

 

     

 

 

Aquesta sessió va centrar-se en presentar el procés participatiu en general, i en recollir prioritats 

sobre la millora del propi Consell de Districte. Inicialment es va realitzar una presentació i 

exposició dels principals aspectes tècnics del procés i, a continuació, es va desenvolupar una 

dinàmica per tal de recollir els temes més rellevants a tenir en compte per al nou Reglament de 

Participació Ciutadana -i en particular del Consell de Districte- des de la perspectiva dels/de 

consellers/es. 

QR PER ACCEDIR AL QÜESTIONARI 

https://forms.office.com/pages/responsepage.aspx?id=Hg-4RvHwYEGAd5vTlHrjMNGT2FulO9VIujMnoURvGBFURTVEWFlFWEhYS0IxSzVJSUUxSVIzRUNUVi4u&route=shorturl
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DATA, HORA I DURADA DE LA SESSIÓ 

 

Data: 11 de febrer de 2025 

Hora: 19:00 – 20:30 

Lloc: Centre Cultural Collblanc – La Torrassa 

 

 

APORTACIONS REALITZADES 

 

QUINES SÓN LES PRIORITATS DE MILLORA DEL CONSELL DE DISTRICTE II? 

Cal eliminar la perspectiva amb la qual funciona actualment el Consell 

• El funcionament del Consell ha d’anar d’avall cap amunt, no a la inversa. Ha de 

ser un espai on els veïns/es puguin parlar de temes del barri. 

• Per a fer-ho es poden realitzar diverses coses: 

o Facilitar la introducció de punts d’ordre del dia per part de la ciutadania. 

o Promoure i permetre la participació de veïns/es no-consellers. Això passa 

per permetre que puguin participar sobre els temes de la sessió i als precs 

i preguntes (assegurant que queda temps per a aquest punt al final de la 

sessió). 

 

S’ha d’obrir la participació a veïns/es dels barris i començar a treballar 

conjuntament 

• Actualment les sessions són poc flexibles i no permeten la participació de 

persones externes al Consell. 

• Cal destinar més temps (i respectar) per a precs i preguntes, i que hi pugui 

participar la ciutadania que no forma part del consell com a conseller/a. 

• Com a proposta, es podrien convocar sessions extraordinàries amb participació 

oberta, on no hi hagi restricció per a la participació de la ciutadania.  
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Traslladar al nou Reglament els punts que es van detectar com a 

necessitats a la sessió de treball amb el grup focal de Samontà 

• En comptes de generar noves idees, es pot fer un traspàs de tot allò generat a la 

sessió de Samontà amb el grup focal dels Consells de Districte. 

 

Calen fer més esforços per millorar la comunicació del Consell cap a la 

ciutadania  

• S’ha de poder fer arribar als veïns/es allò de què es parla al Consell de Districte. 

Una proposta es realitzar un “Butlletí de Districte”. 

• S’ha d’informar a la ciutadania sobre les sessions que realitza el Consell, prenent 

com a exemple el cas de Barcelona, que informa de les sessions amb cartells a 

les comunitats de veïns. 

 

Les sessions han de ser més dinàmiques i participatives 

• S’han de marcar els tempos per als punts de l’ordre del dia, amb l’objectiu que 

no es facin eterns i no quedi temps per a parlar de temes del barri. 

• Molts cops, els temes del barri queden en segon pla ja que l’Ajuntament proposa 

els seus temes i després no hi ha temps per parlar dels temes del barri. 

 

Les temàtiques que es tracten al Consell han de respondre als interessos 

dels barris i tenir una aplicació real 

• Cal identificar temes transversals dels Districtes per portar-los a les sessions. 

• Tractar temes que preocupen realment als veïns/es. 

• Les propostes han de ser més vinculants. 

 

Tant important és presentar projectes al Consell com fer el seguiment 

dels mateixos 

• Cal que els projectes de barri/districte que es presenten al Consell tinguin 

seguiment per saber si realment es compleixen o es realitzen. 

• Es troba a faltar el retorn dels projectes, motiu pel qual és necessari que quedin 

ben clar els terminis dels mateixos.  
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IMATGES DE LA SESSIÓ 

 

 

 


